



# 5D Macao & GREATER BAY AREA

## 5 天港珠澳大湾区

(TOUR CODE: MFM-HM5HGB)

Sales Period: **Till 11 Dec 2019** (1 week advance purchase)

### HIGHLIGHT

- ✓ No Shopping Tour
- ✓ GV 2 Guarantee Departure Date
- ✓ Viewing of the New Hong Kong-Zhuhai-Macau Bridge
- ✓ Seasonal Fruit Picking\*
- ✓ Relaxing Boat Ride at Bird Paradise
- ✓ Visit Filming Site of Chikan Studio City
- ✓ High Speed Train Experience

### PACKAGE INCLUSIONS:

- 1 Night accommodation at 4\* Hotel Royal Macau or similar
- 1 Night accommodation at 4\* Zhuhai Landmark International Hotel or similar
- 2 Nights accommodation at 4\* Jiangmen ZTL Hotel or similar
- Tours and meals as per itinerary based on Seat-In-Coach tour basis with Chinese speaking guide

### Package excludes:

Visa fees (if applicable), personal travel insurance, additional food and beverages, all personal expenses, and **compulsory tipping S\$28/pax (Payable upon booking)**

### DAY 1 ARRIVE MACAU

Upon arrival, transfer to hotel to check in by hotel complimentary shuttle bus service. Free and leisure.

### DAY 2 MACAU – ZHUHAI (B/L/D)

08:45am: After breakfast, check out hotel and meet at hotel lobby for Macau city tour. Visit **Ruins of St. Paul's, Senado Square, Taipa Village** (Viewing of seasonal flowers) and finally, hop onto **Skycab Cable Car** to enjoy the Musical Fountain Show at Wynn Palace. After lunch, transfer to Zhuhai via the Hong Kong-Zhuhai-Macau Bridge (HZMB) Zhuhai Boundary Crossing Facilities, and embark on Zhuhai city tour to the **Fisher Girl Statue, Lovers Road**, and have a view of the new Hong Kong-Zhuhai-Macau Bridge. Stop by **Zhuhai Opera** (photostop) and visit **New Yuanming Palace with performance shows**. Check in hotel after dinner.

*\*Note: If performance show at New Yuanming Palace is not operating, tour will be replaced with pleasure boat ride (approx 30mins).*

*\*Note: From Macau to Zhuhai, Macau guide will lead guests to go through both immigrations at Macau Board building and Zhuhai Board Building, then Zhuhai guide will meet the guests from Zhuhai Board Building to continue the tour.*

### DAY 3 ZHUHAI – ZHONGSHAN – JIANGMEN (B/L/D)

08:45am: Check out hotel and meet at hotel lobby for transfer to Zhongshan. Enjoy **local fruit picking and tasting** (subject to seasonal weather). After lunch, proceed to Jiangmen. Visit the **Jiangmen Star Light Park, Wuyi Museum of Overseas Chinese**, and take boat ride to enjoy the scenery at **Birds' Paradise**.

*\*Note: Fruit picking is limited to on-site consumption only, you may purchase for any take-away.*

*\*Note: If fruit picking is not available due to weather condition, visit to Sun Yat Sen's Former Residence Memorial Museum as replacement.*

### DAY 4 JIANGMEN (B/L/D)

08:45am: After breakfast, check out and meet at hotel lobby, transfer to Kaiping. Explore the UNESCO World Heritage Site of Kaiping Diaolou and Villages which includes **Li Garden** – the Best of Overseas Chinese Garden in China, **Diaolou Cluster in Zili Village** and the **Historic Town of Chikan**. Part of the Chikan old town was made into Chikan Studio City, filming site of famous movies such as "The Grandmaster" and "Drunken Master 2". Next, enjoy shopping spree at **Yihua Department Store**.

### DAY 5 JIANGMEN – PANYU – HONG KONG (B/L)

08:45am: This morning, check out hotel and meet up for transfer to Panyu. Tour will visit **Bao Mo Garden**, a park of garden arts with the integration of the cultures of Qing period, architectural characteristics of ancient Canton, landscape art of Linnan, and Zhujiang style. After lunch, proceed to Guangzhou South Station for **High Speed Train** (50mins) to Hong Kong (West Kowloon Station). Upon arrival at Hong Kong West Kowloon Station, take your own transport to hotel/airport.

*\*Note: For guests returning home, please book flight departing from Hong Kong at 7pm or later.*

### NOTES:

- **Compulsory Guide Tipping: S\$28/person (payable upon booking)**
- All arrangements above are subjected to confirmation (Not guaranteed upon booking)
- All arrangements are subjected to availability and prices are subjected to change prior to deposit.

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice. All flight and hotel are subject to final confirmation. In any case of discrepancy, please refer Chinese Itinerary Term and conditions apply. UP by PY-23Jul19



**WTstravel**

#### Our Branches

#B1-49 AMK Hub  
#B1-08 Balestier Plaza  
#B1-59 Bukit Timah Plaza  
#04-06 Bukit Panjang Plaza  
#05-19 Causeway point

#04-11 Century Square  
#04-04 Compass One  
#01-02 Geylang West CC  
#03-25D/E Jurong Point  
#04-14 Lot One

#B2-136/7 Northpoint City (NEW)  
#B1-38 Our Tampines Hub  
#03-10 Sun Plaza  
#B2-15 Waterway Point

**Booking Hotline: 6466 8558**

www.wtstravel.com.sg

enquiries@wtstravel.com.sg

www.instagram.com/wtstravelsg

www.facebook.com/WTSTravel

WTSTravelSG





# 5D Macao & GREATER BAY AREA

## 5天港珠澳大湾区

(TOUR CODE: MFM-HM5HGB)

Sales Period: **Till 11 Dec 2019** (1 week advance purchase)

### 行程亮点

- ✓ 全程无购物站
- ✓ 两人起铁定出发
- ✓ 远观新落成的港珠澳大桥
- ✓ 任摘任食当季水果\*
- ✓ 观景船游览小鸟天堂
- ✓ 游览著名拍摄景点—赤坎影城
- ✓ 体验最新开通的广深港高铁

### 配套包含:

- ❖ 1 晚住宿于 4\* 澳門皇都酒店或同级
- ❖ 1 晚住宿于 4\* 珠海华夏国际商务酒店或同级
- ❖ 2 晚住宿于 4\* 江门中泰来酒店或同级
- ❖ 行程内景点及餐饮以散客拼团形式附中文导游

### 配套不包含:

旅游签证, 个人旅游保险, 额外餐饮, 个人消费及**导游服务费 - S\$28/人**  
(订团时支付)

### 第一天 抵达澳门

抵达澳门后, 乘搭酒店免费接驳巴士前往入宿。自由活动。

### 第二天 澳门 - 珠海 (早/午/晚)

早餐后, 于 08:45 在酒店大厅集合。游览澳门市, 参观大三巴牌坊、议事亭前地、龙环葡韵 (欣赏季节性园艺花卉), 并在永利皇宫乘搭缆车欣赏音乐喷泉表演。享用午餐后, 经最新落成的港珠澳大桥珠海人工岛口岸入境珠海。游览渔女像、情侣路, 同时远观新落成的港珠澳大桥。外观珠海大剧院, 参观圆明新园及欣赏表演。晚餐后入住酒店。

\*注: 若圆明新园表演停演, 则改为中心湖游船 (约 30 分钟)。

\*注: 入境珠海, 澳门导游将带领客人由澳门通关至珠海, 后由珠海导游接待客人继续游览。

### 第三天 珠海 - 中山 - 江门 (早/午/晚)

早上 08:45 集合, 前往中山游览。到当地果园采摘当季水果 (视气候变化而定), 现场品尝新鲜水果。午餐后, 前往有“中国第一侨乡”之称的江门。游览江门景点, 如: 展示江门五邑籍影视明星风采的星光大道、富有五邑华侨历史文化的五邑华侨华人博物馆, 并到著名天然赏鸟乐园—小鸟天堂, 游船观赏独特的鸟类生态风景。

\*注: 任摘任食当季水果仅限于果园内, 若带走则需额外付费。

\*注: 如天气不适合采摘水果, 将改为游览孙中山故居纪念馆。

### 第四天 江门 (早/午/晚)

早餐后, 08:45 于酒店大厅集合, 前往开平游览。探索世界文化遗产: 开平碉楼与村落, 其中景点包括: 建于 20 世纪初, 被誉为中国华侨园林一绝的立园; 中国历史文化名村—自力村碉楼群; 位于赤坎古镇的赤坎影视城。赤坎影视城是许多知名电视电影作品如《一代宗师》、《醉拳 2》、《让子弹飞》等等的取景地。最后, 到益华百货自由逛街, 这里有各类服装、首饰、生活用品等等。

### 第五天 江门 - 番禺 - 香港 (早/午/晚)

早上 08:45 集合后, 前往番禺。参观宝墨园, 一座为纪念“包青天”包拯所建, 颇具特色岭南园林式的建筑。享用午餐后, 到广州南站乘搭高铁 (约 50 分钟) 前往香港西九龙站。抵达香港后, 行程结束, 自行前往酒店/机场。

\*注: 当日返回本国的客人, 所安排由香港出发的航班时间必须在晚上 7 点钟或以后。

免责声明图片仅供临时使用。行程, 餐饮和酒店安排的顺序取决于当地地面运营商的最终调整, 航班时刻表由航空公司使用。如有必要, 我们保留更改顺序或更改或修改行程的权利, 无论是否通知。所有航班和酒店均需最终确认。若中英文行程版本出现不符之处, 将以中文版本为依据。\*适用条款和条件。UP by PY-23Jul'19



WTSt Travel

#### Our Branches

#B1-49 AMK Hub  
#B1-08 Balestier Plaza  
#B1-59 Bukit Timah Plaza  
#04-06 Bukit Panjang Plaza  
#05-19 Causeway point

#04-11 Century Square  
#04-04 Compass One  
#01-02 Geylang West CC  
#03-25D/E Jurong Point  
#04-14 Lot One

#B2-136/7 Northpoint City (NEW)  
#B1-38 Our Tampines Hub  
#03-10 Sun Plaza  
#B2-15 Waterway Point

Booking Hotline: 6466 8558



www.wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg



www.instagram.com/wtstravelsg



www.facebook.com/WTSTravel



WTSTravelSG